
 

Skolebestyrelsesmøde – Bundgaardsskolen 
Torsdag den 30. maj 2024 fra 17.00-20.00 

Sted Herningvej skole  
 

 

1. Godkendelse dagsorden:  
 

Status på processen: 

- en ”travl” proces lige nu – byggerod – bor i flyttekasser  

- eleverne lidt urolige – glæder sig til ferie – nogle er spændte på den nye skole 

- medarbejderne oplever mange løse ender lige nu – vi træder lidt vande og håber, at det kommer til 

at gå godt 

- der mangler lidt status på specialklasserne 

- en positiv proces – hvor mange opgaver skal løses – mange elever, forældre og medarbejdere har 

ja-hatten på 

- tidspresset fylder måske mest lige nu  

- den næste periode bliver der stadigvæk pres på 
 

2. Nyt fra ledelsen  

 

Der er kommet et krav om besparelse – vi skal som ny skole spare nogle penge indtil nytår – 

efter nytår får vi pengene tilbage – pt. tænker vi, at vi venter med at købe computere til 

medarbejdere. 

Ny bestyrelse: 

John orienterede om nye forældrerepræsentanter, som deltager i næste møde. 

Køleskabe: 

Pt. er der i gennemsnit 2 køleskabe pr. årgang – så skolen må investere i dem som mangler – der 

købes kun efter behov. 

Skole-hjem-samarbejde: 

Vi når ikke at lave et princip – men vi planlægger med to forældremøder og to samtaler pr. klasse. 

Boden: 

Vigtigt – at få fokus på, hvordan køen til boden løses. Der bliver fokus på flere ”satellitter” med 

salat. Eleverne sælger.  

Sb møder næste skoleår – John sender forslag til datoer til næste år. 

I næste uge sender vi 8 piger og tre medarbejdere til Bosten til Lego League konkurrence 😊 

 
3. Lektiefri skole – hvordan – hvornår samt ugeplan  

Oplæg om fordele ved ugeplaner, samt et udkast til princip for lektier.  

Bilag udleveret på mødet. God konstruktiv drøftelse af udkastet. 

Ugeplan er vedtaget og princippet om lektier justeres til næste gang. 

4. Mobilfri skole også med input fra pæd råd. 

Beslutning – vi er en mobilfri skole. Bilag udleveret på mødet. God konstruktiv dialog. Princippet 

justeres til næste møde. 

Opfordring at dette drøftes på elevrådet.  

5. Evt. – alle  
 

Hurtig afklaring – om der skal arbejdes med klassekasser? 

Vi skal være en rettighedsskole. 

Forældreråd er lovpligtig. 

 



 

Næste møde 19.juni 

• nye bestyrelsesmedlemmer inviteres til mødet den 19.juni 

• klassekasser – hvad tænker vi 

• Lejrskoleophold og praktik efteråret 2024 MD 

• DUS efteråret 2024 DT 

• Antimobbehandleplan efteråret 2024 TH 

• Inklusinsprincip efteråret 2024 TH 

• Undervisningens organisering efteråret 2024 MD 

 

Referent: Lene  

 


